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Acclaim for Denis Brian′s Einstein: A Life

"The best account.... Superb insight." ––The Times (London)

"Denis Brian′s convincing picture...only makes our wonder grow at Einstein′s sublime
achievements." ––The Washington Post

"Does much to reveal the man behind the image.... Brian′s intimate work proves that in
literature, as in science, taking a careful look can be a rewarding endeavor." ––Detroit
Free Press

"A fascinating, vastly enjoyable, deeply researched and fair account of Einstein the
man." ––Physics World

"Exhaustively researched, almost obsessively detailed, written with unobtrusive
informality, the book is exemplary as a record of Einstein′s personal and professional
life." ––The Spectator (u.k.)

"An utterly fascinating life of a great scientist, full of new insights and very readable."
––Ashley Montagu

"A fascinating read with more interesting material about Einstein as a human being
than I have ever seen before.... Once I started it, I couldn′t put it down." ––Robert
Jastrow, astrophysicist and bestselling author
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书评

普利策，伟岸又特别，精明又古怪，热忱又易怒，让人不解又惹人同情。有很多相矛盾
的词语组成的这个人物。他是新闻界的大事件，大人物，永远的头条。
从大一下学期开始不断的预约这本好书，直至十几天前才真正拿到手。当时的我极端地
兴奋能来了解自读新闻以来一直萦绕耳际的...  

-----------------------------
这本自传，我看了多遍，圈圈点点，勾画了许多。
普利策教会了我四个字：新闻自由；
普利策告诉我——人可以从穷光蛋做成行业巨人，而且还戴着眼镜。  

-----------------------------
Pulitzer_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Pulitzer
	标签
	评论
	书评


